

銘傳大學 111-2 學雜費繳費公告

2022-23Y 2nd Semester Tuition and Miscellaneous Fees

- 本校為響應綠色環保不另行發送紙本繳費單，自即日起 111 學年度第 2 學期學雜費開放同學上網繳費。繳費期限至 2023/02/06 止。

In line with the “Go Green” concept, Ming Chuan University is not sending out printed fee statements. Student can pay 2022-23 AY 2nd Semester Tuition and Miscellaneous Fees online from now on. The payment deadline is until February 6, 2023.

- 登入「[學雜費專區](#)」後，請先使用線上 ATM 轉帳或信用卡繳費，或透過手機開啟繳費單條碼至超商繳費，若無法使用前述繳費通路時，再自行列印繳費單至台北富邦銀行或郵局臨櫃繳費。請依下列 3 種方式進入：

- 1、銘傳大學首頁「校務連結」中「[學雜費專區](#)」
- 2、銘傳大學學生資訊系統>繳費/領款>查詢/列印各項繳費資料
- 3、掃描 QR code 進入「[學雜費專區](#)」



【學雜費專區】
[Tuition and Miscellaneous Fees](#)

Please log on to “[Tuition and Miscellaneous Fees](#)” to choose ATM or Credit Card to pay your Tuition and Miscellaneous Fees online, or show the screen of your Tuition and Miscellaneous Fees Code through your cell phone to pay at a convenience store. If you are not able to pay your Tuition and Miscellaneous Fees through the above methods, please print out Tuition and Miscellaneous Fees Statement and pay at Taipei Fubon Bank or Post Office. There are three methods to access your Tuition and Miscellaneous Fees Statement, as shown below.

1. Click “[Tuition and Miscellaneous Fees](#)” under “QuickLink” on MCU Homepage
2. Log into the Student Information Network and select “Fees Query” then click on “Itemized Fees Query/Print”
3. Scan QR code to log into “[Tuition and Miscellaneous Fees](#)”

- 本地生符合學雜費減免資格同學應先辦妥減免後再行繳費。
Local students who are eligible for waiving tuition and miscellaneous fees should apply for the exemption before paying.

- 如對單據內容或繳費有任何問題，請洽台北校區出納組(02)28824564 轉 2250 或桃園校區總務組(03)3507001 轉 3118。

For any questions about the statement or payment, please contact the Bursar on Taipei Campus at (02)28824564 Ext.2250 or the General Affairs Section on Taoyuan Campus at (03)3507001 Ext. 3118.